

中国社会科学引文索引 (CSSCI) 来源期刊

人大复印报刊资料重要转载来源期刊

华东地区优秀期刊

RCCSE 中国核心学术期刊

GLOBAL REVIEW

國際展望

2017年11/12月 总第51期 CN31-1041/D

试论全球治理对我国战略机遇期的影响

郭树勇

美国外交战略调整与中美关系

潘亚玲

特朗普政府的贸易政策

周俊

地缘政治理论演变的新特点及对中国地缘战略的思考

李红梅



上海國際問題研究院

SHANGHAI INSTITUTES FOR INTERNATIONAL STUDIES

2017.06

國際展望

GLOBAL REVIEW

(双月刊) 2017年 11/12月 总第 51期

2017年 11月 15日出版

- 1 试论全球治理对我国战略机遇期的影响 郭树勇
- 17 美国外交战略调整与中美关系 潘亚玲
- 38 特朗普政府的贸易政策 周俊
——基于美国国内贸易政治视角的分析
- 57 美国对“一带一路”倡议的认知及中国的策略选择 宋瑞琛
——基于对美国布鲁金斯学会和外交关系委员会学者观点的分析
- 75 四大地缘战略板块碰撞与五个“地中海”危机 张晓通
- 95 地缘政治理论演变的新特点及对中国地缘战略的思考 李红梅
- 113 浅析中国特色大国外交理论及实践 王栋 朱晓凡
- 131 中国参与北极油气资源治理与开发的国际法依据 唐尧 夏立平
- 150 英文摘要
- 封三 本刊 2018 年第 2、3、4 期征稿启事, 本刊声明

國際展望

GLOBAL REVIEW

Vol. 9 No. 6

November/December 2017

Published on November 15, 2017

- 1 Global Governance and China's Period of Strategic Opportunity
GUO Shuyong
- 17 U.S. Global Strategy Adjustment and Impacts on Sino-U.S. Relations
PAN Yaling
- 38 A Study of U.S. Trade Policy in the Trump Era: From the Perspective of U.S. Domestic Trade Politics
ZHOU Jun
- 57 U.S. Perceptions of China's "Belt and Road Initiative" and China's Policy Options
SONG Ruichen
- 75 The Collision of Four Geostrategic Plates and Five Crises in "Enclosed Sea Regions"
ZHANG Xiaotong
- 95 New Characteristics of the Geopolitical Theory and Reflections on China's Geostrategy
LI Hongmei
- 113 An Analysis of the Theory and Practice of Major-power Diplomacy with Chinese Characteristics
WANG Dong and ZHU Xiaofan
- 131 International Legal Basis for China's Participation in the Governance and Development of Arctic Oil and Gas Resources
TANG Yao and XIA Liping
- 150 Abstracts

Inside Back Cover: Call for Papers and Subscription Information.